
[image: image1.png][Form CSNSIE-9836-02 (07/2009)]

== TEEAZ
APPLICATION FOR CHANGE OF PERSONAL PARTICULARS

TEAER (WEESE FERERER)
PERSONAL PARTICULARS (must be identical to the information on HKID card)

il BLFNER
SECTIONI  Student Particulars

ES it MRS

English Name Chinese Name
# Surname 4 Other Names

S ERE ( )

HKID Card No.

B LTEFARSR 2R

Programme Title and Code Student No.

B#a FEEW FIENER (FUERER  WEESSE LRSS RERD
SECTIONII CHANGE(S)/AMENDMENT(S) TO BE MADE (to be completed in BLOCK LETTERS and must be
identical to the information on HKID card)

[] e FIE#H To Amend Name
T English

# Surname

4 Other Names

EPjZ Chinese

B8RS
HKID Card No.

CSNSIE — Application Form: Change of Personal Particulars - Page 1 of 3




[image: image2.png]O #Hoasittht (UELSEERER)
To Amend Correspondence Address (to be completed in ENGLISH BLOCK LETTERS)

[Form CSNSIE-9836-02 (07/2009)]

'z Flat/Room

& Floor

FE Block

KJE %78 Name of Building

FApRER S R e 4 FR/E A Number and Name of Street/Estate

& District

35 Region (GH#| v Please tick)

0O %% HK O Ji#E KLN

O #ft NT

[ SEA#AEESS To Amend Contact Number(s)

HABi#8EEEE Day-time Contact Number

ZFF#EFESE Mobile Phone Number

[] FEohEMER (FHERE - 40EBFEH#E )  To Amend Other Information (please specify, for example e-mail address)

B=Hs  E9
SECTIONIII DECLARATION

RAGEILEY - FAATERE N2 EE RIS -

I declare that all information entered above is true and correct to the best of my knowledge.

A2 Z Signature of Student

HH#H Date
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更改／更正個人資料程序及須知 

Procedures and Important Notes for Change of Personal Particulars 

1. 此份表格適用於更改個人姓名、香港身份證編號、地址及/或聯絡電話，並請提供最新的資料。 

2. 請填妥本表格的第一至第三部分，並親自交回本學系、郵寄至“新界大埔露屏路10號香港教育大學特殊教育與輔導學系D1-1/F-06室”﹙信封面註明︰申請更改／更正個人資料﹚或傳真至2948-7792。學生如於遞交申請後十個工作天內未有收到電郵確認，請致電 2948-8820 / 2948-8691 / 2948-7538。 

3. 請於第一部分填上你現時所持的錄取通知書或成績單上的資料，並於第二部分填寫需更改的資料。 

4. 
填寫於此表格的個人資料將獲嚴格保密，提供的資料只限與本申請相關之用途。 

1. This form is used for application for change of name, HKID number, address and/or contact telephone number. 

2. Please complete Sections I to III of this form and submit it IN PERSON, BY MAIL to “Department of Special Education and Counselling, The Education University of Hong Kong, D1-1/F-06, 10 Lo Ping Road, Tai Po, N.T.” indicating “Application for Change of Personal Particulars” on the envelope or BY FAX (2948-7792). If you do not receive an e-mail acknowledgement of this application within 10 working days after submission, please contact us at 2948-8820 / 2948-8691 / 2948-7538. 
3. The information entered in Section I should be the same as that printed on the Enrolment Letter or your current Statement of Results. The change of particulars should be entered in Section II. 

4. Personal data provided on this form will be treated strictly confidential and will be used for the purpose as stated in this application. 
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